

MESSES DU 3 AU 8 MARS 2026
MASSES FROM 3RD TO 8TH MARCH 2026

Samedi 28 février / Saturday, February 28th			
5 :15 p.m.	Jorges Goncalves	His Wife Jolanta	3184
	25e anniversaire de mariage d'Alexandra et Javier	Famille Alfaro Ladino	3342
Dimanche 1 mars	Sunday, March 1st		
9:30 a.m.	Jean H. Scott	Sa Famille	3242
11:30 a.m.	Paul Serré	Famille Serré	3159
	Klara Nicolleta Petizian	The Family	3300
	Benjamin McKinnon	The Family	3198
1:00 p.m.	Messe Espagnol	Spanish Mass	
	Peter Panacoulakis 1st Anniv.	The Family	3340
Mardi 3 mars	Tuesday, Mars 3rd		
8:00 a.m.	Benoit Seguin	Offrandes aux funérailles	2715
Mercredi 4 mars	Wednesday, March 4th		
8 :00 a.m.	Robert Metcalfe	Offrandes aux funérailles	2863
	Mark Doyle	Caudrey Family	3338
Jeudi 5 mars	Thursday, March 5th		
8:00 a.m.	Nicole Marleau	Marielle Marleau	3324
Vendredi 6 mars / Friday, March 6th			
8:00 a.m.	A tous les paroissiens	For all parishioners	
Samedi 7 mars	Saturday, March 7th		
5:15 p.m.	Gemma Seguin Rioux	Offrandes aux Funérailles	3167
	Miguel Alfonso Ladino	Famille Alfaro Ladino	3342
Dimanche 8 mars	Sunday, March 8th		
9:30 a.m.	Louis Leger	Offrandes aux funérailles	3057
11:30 p.m.	Benjamin McKinnon	The Family	3203
	Jean H. Scott	The Family	3243
	Ken Mitchell	Gayle Smith	3321 3317

**MERCI AU NOM DU SEIGNEUR ET SAINT THOMAS D'AQUIN POUR LA DERNIÈRE
COLLECTION**

**THANK YOU IN THE NAME OF LORD AND SAINT THOMAS AQUINAS FOR THE
LAST COLLECTION**

\$ 2,630.00

**NOUS ACCUEILLONS AVEC JOIE DANS NOTRE COMMUNAUTÉ
CHRÉTIENNE DE SAINT THOMAS D'AQUIN**

**WE GREET WITH JOY IN OUR CHRISTIAN COMMUNITY OF ST-
THOMAS AQUINAS:**

Beatrice Francesca Nudo-McCarthy

PROCHAINS ÉVÉNEMENTS – UPCOMING EVENTS

Dimanche 1 mars 2026 – 2e Dimanche du Carême

Sunday, March 1st, 2026 – 2nd Sunday of Lent

Dimanche 8 mars 2026 – 3e dimanche du Carême - Journée internationale des femmes

Sunday, March 8th, 2026 – 3rd Sunday of Lent – 1st Scrutiny of Catechumens at 11:30 a.m.

Mass - International women's day

Dimanche 15 mars 2026 – 4e Dimanche du Carême

Sunday, March 15th, 2026 – 4th Sunday of Lent – 2nd Scrutiny of Catechumens at 11:30 a.m.

Mass

Mercredi 17 mars – Saint Patrick / Wednesday, March 17th, Saint Patrick

Saturday, March 21st, 2026, at 10:00 a.m. The sacrament of First Reconciliation for children in the church

The Hudson Saint Patrick's Day Parade rolls down Main Street on Saturday, March 21 at 1:00 pm

Dimanche 22 mars 2026 – 5e dimanche du carême – Dimanche de la solidarité – Développement & Paix

Sunday, March 22nd, 2026 – 5th Sunday of Lent - National Collection for Development & Peace – 3rd Scrutiny of Catechumens at 11:30 a.m. Mass

« N'est-ce pas plutôt ceci, le jeûne que je préfère : N'est-ce pas partager ton pain avec l'affamé, Héberger chez toi les pauvres sans abri » (Isaïe 58 :7)

Merci !

À tous ceux qui nous ont soutenus lors de notre petit-déjeuner annuel de crêpes dimanche dernier, votre présence joyeuse et votre générosité nous ont profondément touchés. Un grand merci également au personnel de cuisine, à nos candidats à la confirmation et à leurs familles ! Grâce à vos efforts, nous avons pu récolter plus de 2000 \$ pour les enfants de l'orphelinat d'Haïti.

“This is the fast that I choose: to share your bread with the hungry and bring the homeless poor into your house.” (Isaiah 58:6)

Thank you!

To all of you who supported us at our annual Pancake Breakfast on Sunday. Your joyful presence and your generosity were greatly appreciated. To the kitchen staff, our confirmation candidates and your families, thank you all so much! With all of your efforts, we were able to raise over \$2000.00 for the children of the Haiti orphanage.



Ce Carême, avançons Sur la voie de la justice

Le travail de Développement et Paix – Caritas Canada en un coup d'œil

Dignité, participation, solidarité, option préférentielle pour les pauvres et intégrité. Voilà les valeurs au cœur du travail de Développement et Paix – Caritas Canada, l'organisation officielle de développement international de l'Église catholique au Canada. Depuis 1967, nous marchons main dans la main avec les communautés des pays du Sud afin de promouvoir la justice, la paix et la dignité.

Guidé par l'Enseignement social de l'Église, nous appuyons des projets menés par nos partenaires rejoignant 7 millions de personnes dans plus de 30 pays à travers le monde. Découvrez ce travail solidaire en visionnant cette vidéo d'une minute. N'hésitez pas à la partager!

This Lent, let's move forward On Track for Justice

Development and Peace — Caritas Canada's work in a nutshell

Dignity, participation, solidarity, the preferential option for the poor and integrity. These are the values at the heart of the work of Development and Peace — Caritas Canada, the official international development organization of the Catholic Church in Canada. Since 1967, we've been walking hand in hand with communities in the Global South to promote justice, peace and dignity.

Guided by Catholic Social Teaching, we support partner-led projects that reach over 7 million people in more than 30 countries around the world. Watch this one-minute video for a glimpse of what this work of solidarity looks like. Share it widely; and join our efforts!

L'intention de prière du Pape pour mars 2026

Pour le désarmement et la paix

Prions pour que les nations s'engagent dans un désarmement effectif, en particulier le désarmement nucléaire, et que les dirigeants du monde choisissent le chemin du dialogue et de la diplomatie et non celui de la violence.

Pope's Intention for March 2026

For disarmament and peace

Let us pray that nations move toward effective disarmament, particularly nuclear disarmament, and that world leaders choose the path of dialogue and diplomacy instead of violence.